
Children Sunday School February 19, 2023 Meeting Minutes 
 

Attendance: Anna, Bella, Cindy, Elaine, Eric, Grace, Jazlyn, Jessica, Justin, King Fai, Ling Ling, 
Lucy, Shuting 
 
Agenda: 

-​ 互相認識Get to know each other 
-​ 景輝分享 King Fai Sharing 
-​ 教學分享：尊重 Demo teaching: Respect 
-​ 冬季和春季老師和助教小組時間  Teachers and Assistants Small Group Sharing 
-​ 齋戒月和復活節活動討論   Discussing about Ramadan and Easter 

 
Update & Action items: 

-​ 老師們分享教學經驗Teachers shared our practices: what works well and what is 
our current challenge. 

●​ 三到五年級的老師分享老師間溝通的重要性，一方面能幫助老師們對於
教室裡的每個孩子有適合他們個別的期待；另一方面，當一個老師專注在
教學時，沒辦法注意到某些孩子可能有的個別需求，所以當助理教師發現
時可以讓主教老師知道，進而幫助孩子們的學習以及整個班級。Teachers 
who teach 3rd to 5th graders mentioned the communication among teachers is 
critical. Communication can allow teachers in the same page and help them 
see widely. For example, a teacher would spot something another teacher 
may not notice. Thus, teachers will have better ideas support our children 
and the class when sharing and discussing. 
 

●​ 幼兒園到二年級的老師分享手作活動能幫助孩子們專注，同時也能發揮
他們創造力。老師在分享聖經故事時，放張紙在孩子前面，邀請他們把所
聽到的畫下來；或者是故事結束做作品的環節，給予孩子開放性的材料，
例如陶土、畫板、樂高積木或者只是一張白紙，讓孩子們用他們自己的方
法把剛剛聽到故事裡啟發他們的或是他們印象深刻的呈現出來。Teachers 
who teach K to 2nd graders shared that children engage in a hands-on 
experience to help them focus on the class and bring out their creativity. As 
easy as inviting children to draw on a piece of paper together or separately 
while listening to the bible story. Or designing the craft by using the 
open-ended materials like Clay, Canvas, Legos, or even a piece of paper for 
children to make anything that they were inspired or impressed by the bible 
story. 

●​ 學齡前班級的老師分享如何幫助孩子建立界線的重要性和如何幫助他們
專注。利用課堂上每個機會幫助孩子學習尊重、對他人友善、輪流和分
享。幫助孩子的手部發展，找到適合孩子的美勞材料。Teachers who teach 
preschool class mentioned setting boundaries for the younger ones and 
helping them focus. Using every opportunity to teach them how to respect, 
be kind, take turns and share. Also, finding age-appropriate crafts materials 
to support their fine motor skills and engage them in doing their art works. 



 
-​ 教會宣教部的David 弟兄來跟我們討論：我們能怎麼一起合作幫助教會中參加主

日學的孩子們有宣教的心，如何一同來參與宣教。教會認養了回民，剛好三月中
是回教齋戒月，成人有為回民禱告的活動，所以也想藉著這個機會讓孩子認識回
民，也一同來為他們禱告。至於，我們要怎麼把這些融入課程中，這就再讓春季
的老師們和宣教部的同工們討論 （待辦事項）。David from mission committee 
came in to discuss how we can support our children to build and involve them in 
mission. On Sunday, March 19th, a member in the mission committee will introduce 
Ramadan to our children. Teachers who serve in the spring quarter will discuss about 
how we will include the Ramadan into our curriculum (Action). 

-​ 今年四月九日每班將用復活彩蛋為主題，做復活節的活動。Grace and Elaine 會準
備復活節彩蛋，也會準備一些空的彩蛋和小玩具給需要的班級使用（待辦事項）。
We also discussed the Easter plan on April 9th . This year, we will use resurrection 
eggs as our materials for Easter for all classes. Grace and Elaine will prepare three 
sets of the resurrection eggs for each class and some more empty eggs with some 
small toys for egg hunt event for classes that needed (Action). 
 
 

-​ Commitment:  
●​ 每位同工任期一年，在任期結束前，會被詢問繼續在兒童主日學事奉

的意願。All the coworkers will work for one year and will be asked about 
renewal when it is close to a year term. 

●​ 每個老師一年服事兩個季度（春季和秋季或是夏季和冬季），助理老師
事奉的時間按每個人的安排不同（有的是一個季度、有的是一整年、也
有和某個主教老師一起配搭，春秋或是夏冬）Serving term: teachers will 
serve as two quarters either spring & fall or summer & winter and 
assistants are individually (one quarter, year-round, or pairing with one 
main teacher serves every other quarter). 

●​ 提醒老師們，週日早上9:00到課室，為班上的孩子禱告、整理教室，
10:45左右AWANA的老師來後再離開，如果剛剛上課孩子或是課堂中
有什麼突發狀況，請讓AWANA的老師知道後再離開。Reminding 
teachers to arrive 15 minutes earlier (9:00) to pray and preparation. Also, 
teachers stay 15 minutes later after class (10:45) for smooth transition to 
AWANA program or to communicate AWANA teachers if there is any 
specific situation that happened. 

●​ 愛來主日學的孩子們、關心他們。花時間跟他們相處，知道他們在學校
的狀況、家裡成員的近況、和在他們周遭發生的事情。Love our 
children and care about them. Having conversation with them knowing 
their school life, their family and what happened around them. 

●​ 根據加州法律，為了要保護孩子，給孩子提供服務機構裡的人，都要經
過背景調查。在三月時，老師們會收到關於背景調查的線上表格，請
老師們記得填寫（待辦事項）。這份資料的結果只有自己和牧師會知
道。According to the California laws, a person works/interacts in a child 
service facility needs to go through the background check to protect our 



children. Therefore, there will be an online background check form send 
out by King Fai in March, teachers and assistants, please remember to fill 
it out (Action). Only the Pastor and the volunteer can see the background 
check result. 

Useful Links: 
-​ GGCC Children & Youth Ministry 
-​ GGCC Children's Ministry Coworker Absence Form 

 
 
 
 
 
 

https://cym.ggcrc.org/
https://docs.google.com/forms/d/1Z3xslaJeGJYsdYUGt5xJgQzbOadJ10Ik9FGfwlpjJcA/edit

